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Röviden
MSZP gyûlés

Az MSZP Szarvasi Szervezete
értesíti tagságát, hogy követke-
zõ gyûlését június 7-én pénte-
ken 18 órától tartja a következõ
városi gyûlését, melyen a tagok
megjelenésére feltétlenül számí-
tanak, a szimpatizánsokat szíve-
sen látják. A taggyûlés helyszí-
ne: Szarvas, Szabadság út 36.
(Lengyel-palota)

Földesi fogadóórája
Földesi Zoltán a 3. számú kör-

zet önkormányzati képviselõje,
országgyûlési képviselõ június
7-én (pénteken) 14-16 óra kö-
zött fogadóórát tart az MSZP iro-
dában, Szarvas, Szabadság út
36. (Lengyel-palota)

Ballagás
A Benka Gyula Evangélikus

Általános Iskola végzõs diákjai-
nak ballagási ünnepsége június
15-én  (szombaton) 8.30 órakor
lesz az iskola épületében.

Ifjúsági találkozó
Ismét megszervezi sátortábo-

rát a KET Keresztény Értelmisé-
gi Társaság, augusztus 2-11. kö-
zött. A Kisorosziban megrende-
zendõ táborba 18-35 év közötti
fiatalokat várnak. Jelentkezés és
felvilágosítás a KET. 1085 Bu-
dapest, Mária u. 20. címen,
illletve a 06-30-355-41-51 vagy
a 06-1-276-55-73-as telefon-
számokon.

London Bridge
�Titok, London Bridge� elne-

vezéssel rendeztek országos
egyéni angol nyelvi versenyt,
melynek döntõjét az elmúlt hét
végén tartották Budapesten. A
versenyen indultak a Szarvas
Város Általános Iskolája diákjai
is, akik szép eredményekket ér-
tek el. Ötödik osztályosok közül
Molnár Benedek (5.A) a máso-
dik helyen végzett. Felkészítõ
tanára: Tolnai Tímea. A hetedik
osztályos csoportjában Kabai
Bencének (7. B.) a kilencedik
helyet sikerült megszereznie, a
nyolcadikos Ambrus Anett
(8.A.) az ötödik míg Gulyás Csil-
la (8.A) a tizenkettedik helyet
mondhatja magáénak. Felkészí-
tõ tanáruk Gerõ Andrásné volt.

Nyári egyetem
A TIT Körösök Vidéke Egyesü-

lete, a Magyar Relaxációs és
Szimbólumterápiás Közhasznú
Egyesület és a Károli Gáspár Re-
formátus egyetem által szerve-
zett Segítõfoglalkozásúak X.
Nyári Egyetemének témája: �A
világ és egyéniségünk színei és
formái�. A nyári egyetemet júni-
us 27 � július 2. között rendezik
Békéscsabán a TIT, Körösök Vi-
déke Egyesületének székházá-
ban.

Színház � szlovákul
A Vajda Péter Mûvelõdési

Központban június 8-án 15.00
órakor a Nagylaki Amatõr Szlo-
vák Színjátszó csoport bemutat-
ja a �Nõi könnyek �

Zenské slzy� címû vígjátékot.
Az elõadás ingyenes. Minden ér-
deklõdõt szeretettel vár a Szlo-
vák Kulturális Kör (Vernost)

Modell-tehetségku-
tató verseny

Két év szünet után idén ismét
megrendezik Magyarországon is
az ELITE MODEL LOOK HUNGARY
2002 modell-tehetségkutató ver-
senysorozatot, melynek fináléja
2002. júliusában lesz. A modell-
tehetségkutató versenyre a 14-22
éves korosztály jelentkezését vár-
ják. Információ a O6/l 4748 333-
as telefonszámon illetve a
www.elitemodellook.hu e-mail
címen kérhetõ.

Ötven éves a Vasipari
Folytatás az 1. oldalról

A mit lehet tenni kérdésre egy-
értelmûen leszögezte, hogy táv-
lati célként fenn kell tartani a
békés területi rendezés igényét,
közeli célként pedig � uniós
gyakorlatra hivatkozva � a stá-
tustörvénnyel megkezdett vé-
dõhatalmi szerepvállalást tartot-

Folytatás az 1. oldalról
A város vezetésének nevé-

ben Hetényi István alpolgár-

Esõverte emlékezés
ta célravezetõnek. A templomi
megemlékezést Lázár Zsolt
evangélikus lelkész imája zárta,
majd az emlékezõk, az addigra
elcsituló felhõszakadástól fel-
ázott egykori országközéphez
vonulva, elhelyezték koszorúi-
kat, virágaikat a szélmalomnál.

T. L.

mester köszöntötte a jeles év-
f o r d u l ó t  ü n n e p l õ  s z a r v a s i
üzemet. Kiemelte azt, hogy a
város nagyon sok segítséget

kapott a Vasiparitól,  mint a
harmadik legnagyobb helyi
adófizetõtõl,  s  további sike-

reket kívánt az üzem vezetõ-
inek és dolgozóinak.

*
Közel 150-en gyûltek össze

pénteken a Vasipari ebédlõjé-
ben � azok a dolgozók, akik
már legalább húsz éve a cég
k ö t e l é k é b e  t a r t o z n a k .  A
törzsgárda tagokat köszöntõ
beszédében Szakál János ve-
zérigazgató aláhúzta, hogy �a
Vasipari egykori és mai dol-
gozóinak volt és van is miért
büszkéknek lenniük az  üze-
mükre.� Megemlékezett a cég
a l a p í t ó i r ó l ,  a  m a i  e r e d m é -
nyekrõl szólva pedig kiemel-
te, hogy tavalyi, adózás elõt-
t i  nyereségük meghaladta a
200 millió forintot.

Az ünnepi  beszéd után az
ü z e m  t ö r z s g á r d a  d o l g o z ó i
h û s é g j u t a l m a t  v e h e t t e k  á t ,
majd vacsorával és kötetlen
beszélgetéssel zárult a talál-
kozó.                                           L.J.

A törzsgárdatagok egy csoportja

Folytatás az 1. oldalról
E két terület a térségben is

nagy jelentõséggel bír,
Gyomaendrõd és Szarvas is is-
kolaváros, a fogalalkoztatás
fontosságát pedig talán nem is
kell ecsetelnem, ez utóbbit újra
önálló minisztérium irányítja, a
minisztere Kiss Péter nekem és
talán az itt élõknek is jó ismerõ-
se, hiszen sok rendezvényen
vendégül láthattuk már.

� A körzet lakói, a szarvasi-
ak is, fokozott érdeklõdéssel fi-
gyelik: mi lesz most?

� Igen, hiszen három képvise-
lõ még sosem volt, s most elõ-
ször alakult úgy, a rendszervál-
tás óta, hogy a körzet egyéni
képviselõje ellenzéki. Hogy ez
mit jelent a körzet életében?
Szerintem, a kormánypárti kép-
viselõ szerepe felértékelõdik,
hiszen a kormánypárti képvise-
lõ � láttuk az elõzõ ciklusban is
� lehetõsége mindíg nagyobb.
Igaz ez akkor is, ha a szocialista-
szabaddemokrata koalíció nem
híve a pártszínû osztogatásnak.
A körzet képviselõje egyébként
a frakciófegyelmet betartva ne-
met mondott a kormányprog-
ramra � az eddigi legfontosabb

Végrehajtani a
kormányprogramot

döntésre �, ezzel együtt az egy-
szeri nyugdíjkiegészítésre, a
közalkalmazotti 50 százalékos
béremelésre.

� Van-e már valami
kapcsolatfelvételi szándék a
három képvsielõ között?

� Eddig kölcsönös, írásban és
telefonon megtett gratulációk
voltak köztünk. Én mindenki-
nek felajánlottam segítségemet,
de nem én vagyok a körzet kép-
viselõje, azt hiszem nem nekem
kell kezdeményezni. Végzem a
munkámat, elfogadtuk, s végre
szeretnénk hajtani a �Cseleked-
ni most és mindenkiért� c. kor-
mányprogramot, melynek ki-
tüntetett helyén szerepel a de-
mokratikus intézmények szere-
pének visszaállítása, az ellenzé-
ki jogok újbóli érvényesítése, a
közélet tisztasága, a korrupció
csökkentése nem utolsó sorban
óriási feladatot jelent majd a le-
szakadó régiók � ha nem mosta-
ni keltezésû is a probléma, de
tény hogy Békés megye sereg-
hajtó � felzárkóztatása. Bízom
benne, hogy 2006-ban jóérzés-
sel mondhatjuk majd el sikerült
a programot megvalósítani, si-
került elõre haladni.             T. L.

A város hosszú távú érdekei
azt kívánják, hogy mindhárman
együttmûködjünk � mondta
Földesi Zoltán országgyûlési
képviselõ az elmúlt hét csütörtö-
kén tartott sajtótájékoztatóján,
utalva arra, hogy a térségben

Földesi: már októberre
készülünk

most ellenzéki (Domokos Lász-
ló és Babák Mihály) és kormány-
párti (az õ személyében) ország-
gyûlési képviselõk egyaránt
vannak. Mint mondotta, bízik
abban, hogy egymás munkáját
segítve sokat tehetnek majd a
város és a térség fejlõdéséért.

A Tessedik Sámuel Fõiskolá-
val kapcsolatosan Földesi Zoltán
aláhúzta, hogy az új kormány a
létrejött ingetráció semmilyen

eleméhez nem kíván hozzányúl-
ni, a fõiskola székhelye tehát a
jövõben is Szarvason lesz. Ismét
megerõsítette azt, hogy minden
megkezdett beruházást folytatni
fognak, tehát a gimnázium illet-
ve a Szlovák Tanítási Nyelvû Ál-

talános Iskola rekonstrukciója
illetve bõvítése a tervezett
ütemben halad majd.

Földesi Zoltán szólt arról is,
hogy a helyi szocialisták már ké-
szülnek az októberi önkor-
mányzati választásokra. Most
folyik az egyéni választókörze-
tek jelöltjeinek kiválasztása, és
hamarosan döntenek majd a
szocialista polgármester-jelölt
személyérõl is.                         L. J.

Parlamenti ülés révén, ismét
Budapestrõl jelentkezett, szoká-
sos szerda reggeli rádióinterjújá-
ban Babák Mihály polgármester,
elmondva mindenek elõtt, hogy
az új parlament ülésrendje, mun-
kája, még nem kiforrott, de las-
san kialakulóban van, a várha-
tóan július 15-ig tartó nyári ülés-
szak alatt bizonyára megoldód-
nak a kezdeti problémák. Vissza-
tekintve a múlt hétre, a szarvasi
eseményeket vette számba, a vá-
rosi általános iskola pedagógus
napjától a bölcsödés majálison,
a Vasipari ünnepségén, a Szlo-
vák iskola alapítványi bálján át
a sárgulásig. Szót ejtett még
olaszországi, a megyei közgyû-
lés delegációjával folytatott hi-
vatalos útjáról, az ott élõ kisebb-
ségekrõl, s ezen a vonalon jutott
el a szarvasi trianoni megemlé-
kezésig, felolvasva a szarvasi
képviselõk 1920. novemberi
határozatát, melyben az emléke-
zés kötelességét mondták ki.
Ennek kapcsán szólt a magyar-
ságtudatról, s a politikai felhang-
októl letisztogatni próbált státus-
törvényrõl, amire � hangsúlyoz-

A polgármester hírei
ta  polgármester � a határon túli
magyarság nyolcvan esztendeje
várt.

A mûsor második felében a
keddi rendkívûli ülésrõl,  a
lovaspálya értékesítésérõl és az
egészségügy helyzetét szám-
bavevõ napirendrõl szólt.  A
lovaspálya korábbi történetét
felelevenítve úgy fogalmazott, a
testület a pályázatos beruházás
mellett döntött korábban, opci-
ós vételi jogot biztosítva a bérlõ-
nek, s miután Bencsik Mihály
teljesítette a szerzõdésben tá-
masztott követelméyneket, je-
lezte vételi szándékát, amit a tes-
tület végül jóváhagyott.  Az
egészségügy komplex áttekinté-
sére � hallattuk Babák Mihály-
tól � a háziorvosok és fogorvos-
ok rendelõ-megvásárlási kérel-
mét követõen került sor, az
érintettek részvételével. A pol-
gármester arról nyilatkozott,
hogy a háziorvosi privatizációt
és a szakorvosi funkcionális pri-
vatizációt a környékbeli lakos-
ság, a száz dolgozó, nem utolsó
sorban a tizenegy szakorvos ér-
dekeinek összhangba hozásával

kell továbbvinni, várhatóan a
júniusi soros ülésen ismét tár-
gyalnak róla. A rendkívûli testü-
leti ülésen döntöttek arról is,
hogy a korszerû radiológiai la-
bor kialakításához a lovaspálya
értékesítésébõl befolyó pénzbõl
biztosítja az önerõt a város. A
mûsor végén aktuális pénz-
ügyekrõl adott számot a polgár-
mester: a szennyvízberuházás
VI. ütemére 8,4 millió forintot,
az intézményekben dolgozók fi-
zetésére 35 milliót, a gyepmes-
teri munkára 750 ezret, útkar-
bantartásra 516 ezret, gyermek-
tartási díj-elõlegre 91 ezret, ki-
egészítõ családi pótlékra 1,7
milliót, az aktív korúak rend-
szeres szociális segélyére 977
ezret költött a közelmúltban a
város. Végezetül a gimnáziumi
beruházás kezdetét, a kultusz-
minisztérium 5 milliós támoga-
tási szándékát a szarvasi Kos-
suth szobor felállításához, a
furugyi út építésének, valamint
a Bagi utca és a Liszt Ferenc utca
építésének közeli kezdetét
hírelte Babák Mihály polgármes-
ter.

Mostanában kicsit fáradtabb
vagyok, mert esténként megné-
zem a foci-vb összefoglalóit. A
parlamentben ülve fogalmazó-
dott meg bennem az ötlet, hogy
törvényt kellene alkotni a vb
idõszakára.

Elképzelésem a következõ:
Törvényjavaslat
a munkavállalók jogairól a

labdarúgó világbajnokság ideje
alatt

1. § Négyévenként rendkívü-
li szabadság jár a labdarúgó vi-
lágbajnokság ideje alatt annak a
munkavállalónak, aki

a) legalább három hónappal
a vb elõtt bejelenti igényét mun-
káltatójának.

b) egy vagy több éves szabad-
ságot összevon, és egyben kive-
szi a vb idõszakára, és ezt az igé-
nyét legalább egy hónappal elõ-
re jelzi a munkáltatónak.

Elképzelt törvényjavaslat
c) egyébként egész évben ren-

desen dolgozik, jutalomként
adható a rendkívüli vb szabad-
ság.

2. § Amennyiben a világbaj-
noki döntõ egybeesik a munka-
idõvel, úgy a munkaügyi mi-
niszternek a döntõ napját mun-
kaszüneti nappá kell nyilváníta-
nia.

No persze ez tréfa. A valóság
továbbra is az éjszakai össze-
foglalók megtekintése marad.
Az élmény azonban így is teljes.
Bár valami mégis hiányzik. Szí-
vesen szurkolnék a hazai válo-
gatottnak. Ha 2006-ban hazánk
is ott lesz a világbajnokságon,
komolyan megfontolom a tör-
vény megalkotásának javasla-
tát. Addig is jó szurkolást min-
denkinek.

Domokos László
országgyûlési képviselõ

Folyamatos
fejlõdés

A Frankó-tanyán, Szarvason, a
Mótyóban, nagyjából egy évvel
ezelõtt volt a falusi vendéglátó-
hely avatóünnepsége, melyhez
hasonló, szerény ünnepséget
rendeztek ismét a házigazdák az
elmúlt héten, pénteken. Amint
Frankó Pál elmondta, a vállal-
kozás igazolta a hozzá fûzött re-
ményeket, olyannyira, hogy
újabb Széchenyi Terves pályá-
zattal, újabb fejlesztést, egy me-
dencét és egy szaunát tudnak át-
adni, alig egy év elteltével. Ab-
béli bizakodásának is hangot
adott Frankó Pál, hogy jövõre
újabb avatóünnepségen vehet-
nek részt a jelenlévõk, hiszen
további beruházási terveik van-
nak. A tanyagazdasszonyt és ta-
nyagazdát Domokos László, a
megyei területfejlesztési tanács
elnöke köszöntötte, elmondva,
hogy a minden bizonnyal iri-
gyelt vállalkozás attól sikeres,
hogy szolgáltatásai fejlesztését
nem téveszti szem elõl. Kívánta,
hogy az irigység pozitív hatásai
érvényesüljenek, amennyiben a
Frankó-tanya sok hasonló men-
talitású, sikeres vállalkozást in-
dít el a térségben. A DARIB alel-
nöke, Baranyó Géza � a foci-VB
idején aktuális hasonlattal � csa-
patjátékként érzékeltette a beru-
házást, elmondva, hogy az egy-
re nagyobb kerettel gazdálkodó
turisztikai szervezet örül, ha
olyan életképes kezdeményezé-
sek mellé tud állni, mint a Fran-
kó-tanya. Az avatóünnepség,
kerti partival, estébe nyúló kö-
tetlen beszélgetéssel ért véget a
Frankó-tanyán                       .  T. L.

Hirdetmény
Szarvas Város Önkormányzata 23/2001. (XII.20.) számú ren-
delete kimondja:
1. A háztartási hulladék elszállítása és ártalmatlanítása a Szar-
vasi KOMÉP Városgazdálkodási Kft. feladata.
2. Az ingatlan tulajdonosa, használója vagy bérlõje köteles a
hulladékot a közszolgáltatónak átadni, azaz a közszolgálta-
tást igénybe venni.
3. A gyûjtésre rendszeresített gyûjtõedényt használni.
4. A gyûjtõedényt az ingatlan tulajdonosa, kezelõje, haszná-
lója köteles megvásárolni.
5. A szolgáltatást köteles igénybe venni. Amennyiben nem
veszi igénybe, úgy akkor sem mentesül a rendelet hatálya
alól, a fizetési kötelezettség fennáll.
6. Az elszállítás és ártalmatlanítás díja 2002. évben:
Lakótelepi övezet -  110 literes kukás edény     470 ,- Ft/hó
Családi házas, kertes övezet�110 literes kukás edény 368,- Ft/hó

                       Szarvasi KOMÉP Kft.


